
Informe sobre l’estudi del Consell dels Infants

Tasca del Consell del Infants: 

anàlisi de la programació de la campanya sobre Nadal i Reis de Granollers 2021-2022

Preguntes: 

Pregunta 1 Valoració del catàleg d’activitats de Nadal que s’ha entregat en paper des de
les escoles? 

L’equip  de  Cultura,  després  d’estudiar  les  respostes,  considera  que  de  cara  a  la
campanya del 22-23 caldrà tenir present: 

- Informació més clara i desglossada per edats o tipologies. 

-  Possibilitat d’augmentar els dies del  campament reial  i  passar de dos tardes a tres
degut a l’èxit que aquest va adquirint. 

-  Intentar  treballar  per tal  que cap infant  quedi exclós de la possibilitat  de gaudir-ne
degut a l’esquerda digital. 

Pregunta 2 La cançó de la llum màgica (a https://youtu.be/4atXn0i9-0E )  escoltada al
Consell, a casa i a l’escola 

L’equip  de  Cultura,  després  d’estudiar  les  respostes,  considera  que  de  cara  a  la
campanya del 22-23 caldrà tenir present: 

- Entenem que la cançó agrada i que cal potenciar-la molt més. 

- Potser es podria treballar-la amb els professors de música de cada escola. 

- Cal difondre-la més per tal d’aconseguir que sigui un himne. 



Pregunta 3 Campament del Patge Gregori a Roca Umbert Fàbrica de les Arts 

L’equip  de  Cultura,  després  d’estudiar  les  respostes,  considera  que  de  cara  a  la
campanya del 22-23 caldrà tenir present: 

-  Entenem que cal  organitzar  millor  els accessos i  les cues degut  a  les restriccions
sanitàries. 

- Considerem que és un acte estimat però que cal seguir millorant-lo per tal que segueixi
sent màgic. 

Pregunta 4 Visites dels Gregorins i Gregorines a les escoles i altres llocs 

L’equip  de  Cultura,  després  d’estudiar  les  respostes,  considera  que  de  cara  a  la
campanya del 22-23 caldrà tenir present: 

- Estudiarem la possibilitat que els gregorins i les gregorines arribin a més aules i potser
als primers grups de primària, com 1er o 2on. 

- Vetllarem per tal que els patges expliquin la història de la pols màgica de forma més
entenedora i detallada. 

Pregunta 5 En relació a la Cavalcada

L’equip  de  Cultura,  després  d’estudiar  les  respostes,  considera  que  de  cara  a  la
campanya del 22-23 caldrà tenir present: 

- Enguany considerem que el nou recorregut a contribuït a una millor distribució de la
cavalcada i que s’ha guanyat en visibilitat i amplitud en una edició molt difícil. 

- Posarem sobre la taula l’horari i la posterior recepció a plaça de Ses Majestats. 

- Vetllarem per tal que tots els nens es trobin identificats a la carrossa dels regals. 

- Intentarem que més infants participin a la Cavalcada. 



Pregunta 6 Altres temes del catàleg

L’equip  de  Cultura,  després  d’estudiar  les  respostes,  considera  que  de  cara  a  la
campanya del 22-23 caldrà tenir present: 

- Pensarem en treballar amb els dissenyador més il·lustracions. 

- Parlarem amb promoció econòmica per tal que els concursos tinguin més guanyadors. 

- Seguirem en la línia d’obrir més les fires i decorar-les millor. 

- Pensarem en possibles tallers nous que ampliïn la oferta. 

- Esperem poder realitzar ja de nou el PIN. 

- Intentarem tenir presents les altres activitats que el Consell proposa. 

Per últim ens agradaria agrair-vos la bona feina feta i desitjar-vos que seguiu treballant
per millorar la ciutat. 

MOLTES GRÀCIES. 

Atentament, 

Marcel Oliveres i Guixer

Cap d’Acció Cultural


